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Vragen van het lid Smits (SP) aan de minister van Verkeer en Waterstaat over 
het bericht dat de OV-chipkaart vanaf april 2011 in heel Nederland verplicht zou 
worden (ingezonden 4 juni 2010). 

Vraag 1
Is het waar dat de landelijke stuurgroep OV-chipkaart naar buiten heeft 
gebracht dat de strippenkaart (oftewel in brede zin het Nationaal Vervoersbe-
wijs) al in april 2011 in heel Nederland zal worden afgeschaft?1 

Vraag 2
Op basis van welke informatie trekt deze stuurgroep precies die conclusie? 
Kunt u uw antwoord zeer duidelijk toelichten? 

Vraag 3
Welke exacte mogelijkheden heeft deze stuurgroep om druk uit te oefenen op 
de diverse vervoersregio’s in Nederland? 

Vraag 4
Hebt u contact gehad met deze stuurgroep over de informatie zoals die nu 
naar buiten is gekomen? Zo ja, hebt u ingestemd met de inhoud van de 
berichten zoals die naar buiten zijn gebracht? Zo niet, staat u wel achter de 
inhoud van de berichtgeving vanuit de stuurgroep? 

Vraag 5
Staat u nog steeds achter de heldere criteria die zijn gesteld en waaraan moet 
zijn voldaan alvorens er de beslissing mag worden genomen dat de 
acceptatie van de strippenkaart in een bepaalde vervoersregio kan worden 
stopgezet? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat die criteria onomstreden zijn en dat er in geen enkele 
regio eerder kan worden afgestapt van de strippenkaart tot het moment dat 
aan alle criteria wordt voldaan? 

1 RTL Nieuws, 3 juni 2010 http://www.rtl.nl/(/actueel/rtlnieuws/binnenland/)/components/
actueel/rtlnieuws/2010/06_juni/03/binnenland/strippenkaart-in-2011-overal-passe.xml
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Vraag 7
Beschikt u over de informatie uit onafhankelijk onderzoek waaruit blijkt dat er 
bijvoorbeeld in de vervoersregio Arnhem-Nijmegen sprake is een gemiddelde 
prijsstijging van meer dan 10% bij de invoering van de OV-chipkaart?2 Deelt u 
de mening dat er bijvoorbeeld in die regio dus geen sprake kan zijn van het 
afschaffen van de strippenkaart zonder dat de tarieven aanzienlijk worden 
verlaagd? Kunt u uw antwoord duidelijk toelichten? 

Vraag 8
Bent u op de hoogte van het feit dat er in de Nijmeegse gemeenteraad een 
motie is aangenomen die stelt dat de strippenkaart nog geaccepteerd moet 
blijven en pas mag worden afgeschaft nadat de technische problemen en de 
prijsstijgingen opgelost zijn? Deelt u de opvatting dat dit de planning van de 
vervoersregio om al in oktober aanstaande de strippenkaart af te schaffen 
danig in de war schopt? 

Vraag 9
Bent u ervan op de hoogte dat er vanuit de landelijke overheid druk is 
uitgeoefend op diverse regio’s in Oost-Nederland om al in oktober 2010 te 
stoppen met de acceptatie van de strippenkaart? Wat vindt u van het feit dat 
die druk wordt uitgeoefend terwijl er nog helemaal geen uitzicht is op een 
situatie waarbij er wordt voldaan aan uw criteria voor het stopzetten van de 
acceptatie van de strippenkaart? Hebt u ooit zelf ingestemd met het indienen 
van een dergelijk verzoek bij een vervoersregio waarvan vaststaat dat daar op 
dat moment nog niet wordt voldaan aan uw eigen criteria? Kunt u uw 
antwoord duidelijk toelichten? 

Vraag 10
Is het waar dat in grote delen van Limburg, Drenthe en Groningen de 
OV-chipkaart nog helemaal niet gebruikt kan worden als betaalmiddel in het 
openbaar vervoer? Kunt u uw antwoord toelichten en tevens een overzicht 
geven van alle regio’s waar nog geen sprake is van de volledige mogelijkheid 
tot het gebruiken van de OV-chipkaart in iedere bus, tram, metro of ander 
vervoersmiddel waarin ook gebruik gemaakt kan worden van de strippen-
kaart? 

Vraag 11
Deelt u de mening dat het praktisch onhaalbaar is om over tien maanden de 
acceptatie van de strippenkaart landelijk stop te zetten terwijl er nu in grote 
delen van het land nog helemaal niet mee gereisd kan worden? 

Vraag 12
Deelt u de mening dat het noemen van april 2011 als de datum waarop de 
strippenkaart in heel Nederland afgeschaft kan worden, veel te voorbarig is? 
Bent u bereid om de stuurgroep OV-chipkaart hier ook op aan te spreken?

2 Dit blijkt onder andere uit het onderzoek van verkeersdeskundige René van Berlo: «Onder-
zoek tarieven OV-chipkaart in Gelderland».
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